
拼团返佣金模式

产品名称 拼团返佣金模式

公司名称 弥特盈泰(广州)软件科技有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 广州市黄埔区西成中街10号B栋602房

联系电话 18122310427 18122310427

产品详情

拼团返佣金系统开发找许生,拼团返佣金源码,拼团返佣金平台,拼团返佣金程序。

At the beginning of e-commerce: we switched from offline to online, and the behavior of consumers at that time was
that I wanted to shop. It means that I saw a product offline (or saw it on TV and other places), and then went home
and searched the product directly on the Internet for purchase. This means that in the early days of e-commerce, the
goal of online shoppers is very clear, and Taobao came into being in the early days.

一、拼团返佣金参团方式

预C:100元.500元.1000元

团长发起拼团，人数20人至50人或者设置规定时间成团。

举例:500元产品21人成团。一人，扣除预付款购买产品，并获取公司赠送等值500的欢乐豆。

剩余20人，未获得产品，预付款退回，并获得产品价格30%平均分红。20/150=7.5利润。

概率:21人成团率1/21。63次参团，3次机会。未次数60*7.5=450元。实际花费1050元够买1500元产品，1500
个欢乐豆，获取体验团长一次。

体验团长收益，发团金额15%利润。体验团长每日可发团100*10次，500*5次。=525元收益。赚取3倍利润
4500重新获取欢乐豆参团。

二、拼团返佣金共赢

1、文化：绿色餐桌为主导

2、优势：趣味电商、娱乐性、互动性更强



3、拼团：吸粉、自带营销性

The market has been familiar to consumers. When consumers shop online, they begin to like many comparisons, not
only price comparison, but also brand and popularity. It's equivalent to shopping in the supermarket and shopping in
the supermarket, and the goods are sold after you go shopping in the supermarket. Tmall and JD.COM are
completely on fire at this e-commerce stage!
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